
Naš Jože nam
pomaga!

Jože je človek, na katerega smo
mladi ponosni. Kdor pride v gosalno
Lovec na Kavčičevi na špricer, se tu
prijetno počuti. Kdor Jozeta Kaiča
pozna ie bolj, kot mi mladi, na primer,
pasev njegovi gomlm počuti še phjet-
neje.

Naš Joie je v življenju preživel
manikaj hudega, vse, kar ima, si je
moral prislužiti z vztrajnim delom in
tudi odrekanji. Ko po tekna sedemo pri
njem, nam pripoveduje lepe reči o živ-
Ijenju. Želi nam samo dobro. Svetuje in
priporoia rum, kaj bi morali in česa ne
bi smeli delati, da bi bili del zdrave in
poitene družbe. Velikokrat nam je že
pomagal tudi finančno za iportno
opremo, da lahko igramo nogomet in se
ob tem športu družimo. Veseti mw, da
imamo v naši krajezmi skupnosti takega
človeka.

Ekipa malega nogometa
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